
REFERAT 

 

MØDE I: Skolebestyrelsen DATO: 18.03.2025 

MØDESTED: Personalerummet KLOKKEN: 16.30-19.00 

EMNE: Ordinært møde SAGSNR.: 15/3080 

DELTAGERE: 

Therese Hasberg Avril, Jesper Bredal Cederholm Annemette 

Lindblom Bille, Carsten Linnet Sørensen, Lene Høyer, Jan 

Bakmand. 

 

AFBUD: 
Susanne Nistrup, Ida Amalie Lindgreen, Dorthe Hecht, 

Ingibjörg Sigtryggsdóttir, 
 

MØDENR.: 7 – skoleåret 24-25  

 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt. 

 

2. Bemærkninger og godkendelse af referat 

Referat fra februar godkendt. 

 

3. Meddelelser 

Formand:  

Har været til FRO-møde. Borgmester har svaret på henvendelsen fra skolebestyrelserne om 
rengøringen. Der effektiviseres og, der er kommet nye arbejdsmetoder. Der er opfølgning på den store 
omlægning af rengøringen i Center for By, Miljø og Klima. Der gøres rent flere steder, mens der er 
undervisning. Toiletter fylder stadig som et problem generelt på skolerne. 

Headspace er blevet et frivilligt tilbud i kommunen. Det er baseret på frivillighed. 

Trivselskommissionens rapport er også drøftet i FRO. 

FRO har også haft drøftelse af parkering ved skolerne i forhold til udfordringer med parkeringspladser. 

Formanden meddelte på FRO flg.:  

Revisitation/statusmøder er meget tidskrævende og anbefales at gøres mere enkelt. Skolen 
samarbejder med Special Sport. Ansættelse af ny SFO-leder er i gang.  Lyskryds jf. sidste møde har 
været et arbejde for formanden, og nu virker det. 

Skolebestyrelsens medlem af Kommunalbestyrelsen: 

Ikke til stede. Skolerenoveringspuljen er et mindre beløb end tidligere, og derfor undersøger medlem af 
skolebestyrelsen, hvorfor der er ændring i beløbet. 

Skoleleder: 

Ida Lindgren valgt som SB-medlem for pædagogerne. 

En pædagogstilling er slået op, og vi håber at have ansat en pædagog pr 1/5. Vi har pt. 89 elever 

indskrevet. To elever på vej. 

Vi arbejder med et kompetenceforløb – et grundforløb er planlagt for nye medarbejdere om 

specialpædagogisk tilgang. 

Fire kandidater til jobsamtale på torsdag til SFO –leder stillingen. 

Vi mangler planlægningsgrundlag for at komme videre med skoleårets planlægning.  
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Parkering på Avlum Alle: En nabo har klaget. Vi anbefaler parkering på Multicentret. Drøftelse af 

mulighed for Kiss and Ride område og/eller parkeringsplader på området over for skolen. Punkt på 

kommende SB-møde.  

 

4. Forældrecafé 

Skolebestyrelsen afholder forældrecafé 15. maj. 

Ved næste møde skal drøftes beretningen, som formanden laver udkast til.  

Special Sport henvender sig til forældre, der har børn på specialskole, så målgruppen er derfor 

begrænset til forældre.  

Invitation: Link til Special Sport. Cirka kl. 17 og inden da beretning fra formanden. 

Forplejning: Gerne med tilmelding hvis muligt. 

Nævne at der er ledige pladser i skolebestyrelsen til forældrecafeen.  

 

Ønske om indhold til forældrecafe: Center for digital pædagogik. Hvordan passer du som forældre på dit 

barn, når de er online. Evt. i efteråret.  

 

5. Folkeskolens kvalitetsprogram   

Kommunen og skolen arbejder videre med Folkeskolens kvalitetsprogram. 

 

Efterfølgende vores punkt fra sidste møde om Folkeskolens kvalitetsprogram er SB blevet spurgt om et 

høringssvar på lokalpolitiske beslutninger, som er tiltrådt i denne måned. 

Skolens MED-udvalg har også afgivet høringssvar. 

 

Bilag: Høringsmateriale 

 

Pkt. 1: følger anbefaling (kortere skoledage) 

Pkt. 2: følger anbefaling (bevægelse i skolen) 

Pkt. 3: Følger anbefaling (kompetencedækning) 

Pkt. 4: følger anbefaling (karakter i 6.-7. klasse) 

Pkt. 5: følger anbefalinger (juniormesterlærer) 

 

SB bakker op om anbefalinger i høringssvaret. 

 

6. Skolebestyrelsens principper 

Skolebestyrelsen kan fastsætte flere principper for skolens arbejde. 

Skole- og hjemsamarbejde – princip for dette.  Se på skolens værdigrundlag som udgangspunkt, så der 

er sammenhæng princip og værdigrundlag.  

AULA – f.eks. svartid på AULA. Kommunikation på AULA – også her gøre det mere konkret.  

 

Alle ser på værdigrundlag til næste møde og gør sig tanker om, hvordan det kan hænge sammen med 

princip om skole-hjem-samarbejde. 

 

7. Eventuelt 

Bekendtgørelse om god ro og orden i folkeskolen som punkt på næste møde, jf. ændringer. 

 

Facebook-gruppe: Forældre der blot er nysgerrige, bliver ikke medlem. Gruppen er ikke til folk 

udefra. Gruppen er til videndeling for nuværende forældre. 


